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Tidigt på morgonen gick några kvinnor till graven där Jesus hade 

lagts. Nu går vi med dem- de är ju som vi och vi som dem. Den här 

morgonen är de ledsna och rädda. Runtomkring dem vaknar världen, 

det hörs fåglar och syrsor. Gryningsljuset värmer inte än men är så 

vackert och ger guldfärg till trädstammarna. Det är en fin morgon 

helt enkelt men just nu ser inte kvinnorna det för de vill nå fram.  

 

De är sökare. De har så länge de kan minnas sökt efter något eller 

någon. Efter svar. Efter meningsfullhet. De söker precis som vi alla 

gör efter platsen där man kan vila och säga: Ja så är det. Nu förstår jag 

något om livet och mig själv. Nu vet jag vem Gud är. Platsen där 

hjärtat blir lugnt för en stund och vi känner att vi hör samman med 

varandra.  

 

Kvinnorna är på väg till graven där Jesu kropp lagts efter att han togs 

ner från korset. De bär med sig bilderna av det som hänt, minns vad 

de sett och hört. Helst ville de väl helst glömma vad de varit med om 

men det fungerar inte så, minnena kommer hela tiden fram.  

 

Vi som går med dem på vägen bär också med oss minnen. Sånt som 

hänt oss när vi växte upp. Saker som sagts och gjorts. Minnen av hur 

vi själva gjort fel, valt fel. Också våra minnen dyker upp på näthinnan 

fastän vi försöker gömma undan dem.  

 

Så svänger stigen som vi går på och vi är framme. Här är platsen. Vi är 

framme. Men det ser inte ut som kvinnorna eller vi hade tänkt. Som 

sökare har vi en idé om vad det är vi ska hitta. Då, när jag nått fram, 



då kommer allt bli annorlunda. Då, när jag fått svar på alla mina 

frågor om livet och Gud, då kommer allt vara fridfullt. Då kan jag ta 

tag i mitt liv och förändra det för jag är förändrad. Men platsen vi 

fann vid slutet av stigen var inte alls som vi tänkt. Stenen är 

bortrullad. Ingen ordning, ingen frid. Utan besök av änglar. Så är det 

med Gud. Det går inte att bestämma innan vad vi kommer möta för 

Gud kommer alltid överraska. Det går inte att förutsäga hur platsen 

eller stunden ska vara. Det enda vi säkert kan lita på är att platsen 

och mötet finns och att det sker. Om och om igen.  

 

Kvinnorna hade väntat sig död men fann liv. De hade väntat sig att nå 

stigens slut men upptäcker att den fortsätter efter graven. Livet går 

vidare. En efter en får de möta Jesus som lever. De får uppleva det 

som miljarder ska uppleva efter dem. Att det finns ljus i mörkret. Att 

det finns förlåtelse. Att döden inte är slutet-det kommer mer.  

 

Änglarna sa: Varför söker ni den levande bland de döda? Han är inte 

här, han har uppstått.  

 

Du och jag kan aldrig förutsäga vart stigen ska leda, vart vårt sökande 

ska ta oss. Men vi vandrar i en vacker skapelse. Minnen, livshistoria 

bär vi med oss och det är som det är. Plötsligt svänger stigen och där 

är platsen.  

Tid för en stunds vila. Tid för sökare att förstå något om livet och sig 

själva. Tid för gemenskap och känsla av att höra samman med 

varandra och med Gud. Sedan fortsätter våra liv när vi går stigen 

vidare i, bortom den tomma graven. Jesus går med.  


